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ဇန္နဝါရီ ၂၉ ၊ ၂၀၁၈ 

ကခ်င္ျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႕ ဝန္ႀကီးဌာန 
ျပင္ဆင္ဖြဲ႕စည္းႏိုင္ေရး အေရးေပၚေခၚယူ 
သည့္အစည္းအေဝးကို ယမန္ေန႔က က်င္းပ 
ရာ ဝန္ႀကီးဌာနျပင္ဆင္ဖြဲ႕စည္းႏိုင္ေရးသည္ 
ျပည္နယ္ဝန္ႀကီးခ်ဳ ပ္၏ လုပ္ပုိင္ခြင့္မဟုတ္ဟု 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္တစ္ဦးက ကန္႔ 
ကြက္၍ အစည္းအေဝးကို ရပ္ဆုိင္းခဲ့သည္။

ရာထူးမွႏုတ္ထြက္ၾကသျဖင့္ လစ္လပ္ 
ေနေသာ ကခ်င္ျပည္ နယ္အစိုးရအဖြဲ႕ဝန္ႀကီး 
သံုးေနရာကို အစားထိုးခန္႔အပ္ရန္ႏွင့္ 
ဝန္ႀကီးဌာနတစ္ခုတိုးခ်ဲ႕ရန္ ကခ်င္ျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာ္အေရးေပၚအစည္းအေဝး ေခၚယူ 
ခဲ့ျခင္းျဖစ္ၿပီး အစည္းအေဝး ပထမေန႔ (ဇန္န 
ဝါရီ ၂၈)တြင္ပင္ လႊတ္ေတာ္အတြင္း ပြတ္ 
တိုက္မႈမ်ား ျဖစ္ေပၚခဲ့သည္။

ဖြဲ႕စည္းပံုအေျခခံဥပေဒပုဒ္မ ၂၄၈ ပုဒ္မ 
ခြဲ (ဂ) အပုိဒ္ခြဲငယ္ (၁) အရ ကခ်င္ျပည္နယ္ 
အစိုးရအဖြဲ႕ ဝန္ႀကီးဌာန ျပင္ဆင္ဖြဲ႕စည္းႏိုင္ 
ရန္ လႊတ္ေတာ္သို႔တင္သြင္းျခင္းႏွင့္ လႊတ္ 
ေတာ္ဆႏၵခံယူျခင္းဟုဆိုကာ ကခ်င္ျပည္ 
နယ္ဝန္ႀကီးခ်ဳ ပ္က လႊတ္ေတာ္သုိ႔ ေပးပုိ႔ေသာ 
အ ခ်က္ကို ေဆြးေႏြးခဲ့သည္။ ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္က 
ေပးပုိ႔ေသာစာတြင္ ကခ်င္ျပည္နယ္ လမ္းပန္း၊ 
လွ်ပ္စစ္ႏွင့္ စက္မႈလက္မႈဝန္ႀကီးဌာနကို 
ေဆာက္လုပ္ေရး၊ ပို႔ေဆာင္ဆက္သြယ္ေရး 
ဝန္ႀကီးဌာနႏွင့္ စည္ပင္သာယာေရးဝန္ႀကီး 
ဌာနဟူ၍ ခြဲထုတ္ဖြဲ႕စည္းရန္ပါဝင္ၿပီး ယင္း 
အခ်က္သည္ အေျခခံဥပေဒႏွင့္မညီဘဲ 
ျပည္နယ္ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္၏ လုပ္ပိုင္ခြင့္ မဟုတ္ 
ဟုဆိုကာ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စား 
လွယ္ ဦးေဇာ္ဝင္း (တႏုိင္း-၂) က ကန္႔ကြက္ 
ျခင္းျဖစ္သည္။

''ဝန္ႀကီးဌာန ခြဲျခင္း၊ မခြဲျခင္းကို ကြၽန္ 

ေတာ္တုိ႔မေျပာလုိပါ။ ဖြ႕ဲစည္းပုံအေျခခံဥပေဒ 
အရ ဝန္ႀကီးဌာန ျပင္ဆင္ျဖည့္စြက္ျခင္းကို 
ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္ကို လုပ္ပိုင္ခြင့္ေပးမထားပါဘူး"" 
ဟ အုမ်ဳးိသားဒီမုိကေရစီအဖြ႕ဲခ်ဳပ္မွ ဦးေဇာ္ဝင္း 
က အေျခခံဥပေဒစာအုပ္ကိုကိုင္ကာ လႊတ္ 
ေတာ္အတြင္း ေဆြးေႏြးခဲ့သည္။ 

၎က ဆက္လက္၍ ''ႏုိင္ငံေတာ္သမၼတ 
ရဲ႕လုပ္ပုိင္ခြင့္ကုိ ဝန္ႀကီးခ်ဳ ပ္က အတင္းအဓမၼ 
ဆြဲယူလုပ္ေဆာင္ျခင္းကို ကြၽန္ေတာ္တို႔ 
ခြင့္ျပဳေပးလိုက္မယ္၊ အတည္ျပဳေပးလိုက္ 
မယ္ဆိုရင္ လံုးဝ လံုးဝမျဖစ္ႏိုင္ပါဘူးလို႔ 
ကြၽန္ေတာ္ ေဆြးေႏြးလိုပါတယ္""ဟု ေျပာ 
ၾကားခဲ့သည္။

ဦးေဇာ္ဝင္းက ကန္႔ကြက္ၿပီးေနာက္ 
အစည္းအေဝးပထမေန႔ကို ရပ္နားေၾကာင္း 
လႊတ္ေတာ္ ဥကၠ႒ဦးထြန္းတင္က ေၾကညာခဲ့ 
သည္။ ယင္းမွာ သမၼတထံမွ သဝဏ္လႊာ 
မေရာက္မခ်င္း အစည္းအေဝးကုိ ဆုိင္းငံ့ 
ျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း သိရသည္။ 

ဝန္ႀကီးဌာနမ်ား ျပင္ဆင္ဖြဲ႕စည္းႏုိင္ေရး 

လႊတ္ေတာ္က အတည္ျပဳရန္သည္ အေျခခံ 
ဥပေဒအရ သမၼတကသာ ၫႊန္ၾကားႏိုင္ခြင့္ရွိ 
၍ သမၼတ၏သဝဏ္လႊာကို ေတာင္းခံခဲ့ျခင္း 
လည္းျဖစ္သည္။ ယင္းအခ်က္ကို ကခ်င္ 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္အတြင္း တရားဝင္ 
မေဆြးေႏြးမီမွာပင္ ဥပေဒအရ လြဲေခ်ာ္ေန 
ေၾကာင္း ျပည္နယ္ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္ကို ေျပာ 
ၾကားခဲ့ေသာ္လည္းနားမေထာင္ခဲ့ဟု အမည္ 
မေဖာ္လိုေသာ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ 
အခ်ဳိ႕က ေျပာသည္။ ကန္႔ကြက္မည့္သူ ရွိ 
လာမည္မဟုတ္ဟု ယူဆခဲ့ပံုရေၾကာင္း 
ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္အေပၚ  မွတ္ခ်က္ျပဳၾကသည္။

''ကြၽန္ေတာ္တို႔ လႊတ္ေတာ္ကေတာ့ 
အစုိးရအဖြ႕ဲကုိ ထိန္းေက်ာင္းတ့ဲအဖြ႕ဲဆုိေတာ့ 
လုပ္ထံုးလုပ္နည္းနဲ႔မညီရင္ေတာ့ ကြၽန္ေတာ္ 
တို႔မွာ တာဝန္ရွိလို႔ တာဝန္အရေျပာတာပါ။ 
အစိုးရကို ခ်စ္ျခင္း၊ မုန္းျခင္းနဲ႔ေျပာတာ 
မဟုတ္ပါဘူး""ဟု ဦးေဇာ္ဝင္းက ေျပာသည္။ 

(ကုိးကား-http://7daydaily.com)

ကခ်င္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္  အေရးေပၚအစည္းအေဝးတြင္  ကန္႕ကြက္မႈတစ္ခုေၾကာင့္   ရပ္ဆိုင္း

ဓာတ္ပုံ- Iprd-kachin
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၃)၊ အမွတ္-၇၂

  မႏၲေလးတိုင္းလႊတ္ေတာ္ႏွင့္ ပတ္သက္ 
သည့္ သတင္းအခ်က္အလက္မ်ားကို ၀င္ 
ေရာက္ၾကည့္႐ႈႏုိင္မည့္ လႊတ္ေတာ္၀က္ဘ္ 
ဆိုက္အား ေဖေဖာ္ဝါရီလအတြင္း လႊင့္တင္ 
ရန္ စီစဥ္ေနေၾကာင္း သိရသည္။ www.
mandalayregionhluttaw.gov.com.
mm ဟု အမည္ေပးထားသည့္ ယင္း၀က္ဘ္ 
ဆိုက္တြင္ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား၏ 
ကိုယ္ေရးအက်ဥ္းမ်ား၊ ေမးခြန္းမ်ားႏွင့္အဆို 
ျပဳခ်က္မ်ား၊ ေန႔စဥ္ေဆြးေႏြးမႈမ်ား၊ လႊတ္ 
ေတာ္မွ ေရးရာေကာ္မတီမ်ား၏ တာ၀န္ႏွင့္ 
လုပ္ပိုင္ခြင့္မ်ား စသည့္အခ်က္အလက္မ်ား 
ကို သက္ဆိုင္ရာက႑အလိုက္ ၀င္ေရာက္ 
ၾကည့္႐ႈႏုိင္ေစရန္ႏွင့္ လႊတ္ေတာ္ေရးရာ 
ေကာ္မတီမ်ား၏ ေျမျပင္ကြင္းဆင္းစစ္ေဆး 
မႈမ်ားႏွင့္ အစီအရင္ခံစာတင္သြင္းမႈမ်ားပါ 
ထည့္သြင္းေဖာ္ျပေပးမည္ျဖစ္ေၾကာင္း သိရ 
သည္။
(ကုိးကား-http://7daydaily.com)

  ဧရာဝတီတိုင္း ဒုတိယလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ 
ဦးစံမင္းေအာင္ ဒုဥကၠ႒တာဝန္မွ ႏုတ္ထြက္ 
ေၾကာင္း လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ ဦးေအာင္ေက်ာ္ခုိင္ 
က ဇန္နဝါရီ ၃ဝ ရက္က အတည္ျပဳေျပာ 
ၾကားခဲ့သည္။ ဧရာဝတီတုိင္းလႊတ္ေတာ္၌ 
အသုံးျပဳမည့္ကားဝယ္ယူမႈတြင္  အလြသုံဲးစား 
မႈက်ဴးလြန္သည္ဆိုကာ ဦးစံမင္းေအာင္ကို 
အမ်ဳိးသားဒီမိုကေရစီအဖြဲ႕ခ်ဳပ္ပါတီက ဇန္န 
ဝါရီ ၁၃ ရက္တြင္ ထုတ္ပယ္ရန္ ဆုံးျဖတ္ခဲ့ 
သည္။ သုိ႔ေသာ္ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ 
အျဖစ္ဆက္ရိွေနမည္ျဖစ္ေၾကာင္း လႊတ္ေတာ္ 
ဥကၠ႒က ေျပာသည္။ တစ္ခ်ိန္တည္းတြင္ 
ဘိုကေလးၿမိဳ႕နယ္ မဲဆႏၵနယ္အမွတ္(၂) 
တိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ 
ဦးစံမင္းေအာင္ႏွင့္ပတ္သက္၍ အဂတိလိုက္ 
စားမႈတိုက္ဖ်က္ေရးေကာ္မရွင္သို႔ တိုင္ၾကား 
စာ ေရာက္ရိွေနၿပီျဖစ္ေၾကာင္းႏွင့္  ယင္းတုိင္ 
ၾကားစာကို ဆက္လက္ေဆာင္ရြက္ေနသည့္ 
အေျခအေနကို မၾကာမီရက္ပိုင္းအတြင္း 
ထုတ္ျပန္ေၾကညာမည္ျဖစ္ေၾကာင္း ေကာ္ 
မရွင္အဖြဲ႕ဝင္တစ္ဦးက ေျပာသည္။ 
(ကုိးကား-http://7daydaily.com)

ဒီဇင္ဘာ ၂၈၊ ၂၀၁၈
.
ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္တြင္ ျပည္သူလူထု၏ဘဝလံုၿခံဳေရးအတြက္ အဓိကလိုအပ္သည့္ 

ျပည္တြင္းစစ္မီးအဆံုးသတ္ေရးႏွင့္စပ္လ်ဥ္းသည့္ ေမးခြန္းမ်ားကိုေမးျမန္းႏိုင္ရန္ တင္ျပခဲ့ 
ေသာ္လည္း တပ္မေတာ္ႏွင့္ပတ္သက္သည့္ေမးခြန္းမ်ား ေမးျမန္းခြင့္မရခဲ့ေၾကာင္း ရွမ္းျပည္ 
နယ္လႊတ္ေတာ္ ကိုယ္စားလွယ္ ဦးစိုင္းလံု (မုိင္းကုိင္-၂) က ေျပာသည္။

စိုင္းလံုမွ (၁၂) ႀကိမ္ေျမာက္ ပံုမွန္အစည္းအေဝးတြင္ ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္းအေနျဖင့္ 
ေမးျမန္းလိုသည့္အခ်က္မ်ားကို လႊတ္ေတာ္ဥကၠဌထံတင္ျပခဲ့ရာတြင္ တရားခံတစ္ဦးအား ရဲမွ 
စတင္ဖမ္းဆီးသည့္ေန႔မွစ၍ တရားသူႀကီးအမိန္႔ခ်မွတ္သည့္ေန႔အထိ ခ်ဳ ပ္ရက္ကာလမ်ားသည္ 
က်ခံရမည့္ ေထာင္ဒဏ္ကာလတြင္ အက်ဳံးဝင္သည္ဟု သိရွိထားပါေၾကာင္းႏွင့္ အကယ္၍ 
တပ္မေတာ္စစ္ေၾကာင္းမွ ကာလရွည္ၾကာစြာဖမ္းဆီးၿပီးမွ ရဲတပ္ဖြဲ႕အား လာေရာက္အပ္ႏွံေသာ 
အခါ တပ္မေတာ္စစ္ေၾကာင္းမွ ဖမ္းဆီးခ်ဳပ္ေႏွာင္ထားသည့္ကာလသည္ ရဲစခန္းခ်ဳပ္ရက္ 
နည္းတူ က်ခံသင့္ေသာ ေထာင္ဒဏ္ကာလတြင္ အက်ဳံးဝင္ျခင္း ရွိ မရွိ၊ တပ္မေတာ္မွ ျပည္သူ 
မ်ားအား ရက္အကန္႔အသတ္မရွိ ၾကာရွည္စြာဖမ္းဆီးခ်ဳပ္ေႏွာင္ခြင့္ ရွိ/မရွိႏွင့္ အခ်ိန္ကာလ 
မည္မွ်အထိ ဖမ္းဆီးခ်ဳပ္ေႏွာင္ခြင့္ရွိသည္ကို သိရွိလုိေၾကာင္း ေမးခြန္းေမးျမန္းခဲ့ရာ လႊတ္ေတာ္ 
ဥကၠ႒မွ ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ဆုိင္ရာ နည္းဥပေဒ ၉၈ တြင္ ရွမ္းျပည္နယ္အစုိးရအားေမးျမန္း 
ထားေသာ ေမးခြန္းတစ္ရပ္သည္ ရွမ္းျပည္နယ္အစိုးရက ေဆာင္ရြက္ရေသာ အမ်ားျပည္သူ 
ကိစၥမ်ားႏွင့္ စပ္လ်ဥ္းေစရမည္ သို႔မဟုတ္ ရွမ္းျပည္နယ္အစိုးရက တာဝန္ခံထားေသာအုပ္ခ်ဳပ္မႈ 
တစ္ရပ္ရပ္ႏွင့္ သက္ဆိုင္ေစရမည္ဟု ျပ႒ာန္းထားပါသျဖင့္ ယင္းေမးခြန္းအား ျပည္ေထာင္စု 
အဆင့္တြင္သာ ေမးျမန္းသင့္ေၾကာင္း စာျဖင့္အေၾကာင္းျပန္ၾကားခဲ့သည္ဟု သိရသည္။

မိုင္းကိုင္ၿမိဳ႕နယ္တြင္ တရားမဝင္စကားေျပာစက္ကိုင္ေဆာင္မႈျဖင့္ နယ္ေျမခံတပ္တစ္တပ္ 
မွ ၃ လ ခန္႔ခ်ဳပ္ေႏွာင္ခဲ့သည့္ျဖစ္စဥ္တြင္ အဆိုပါသူအား တည္ဆဲဥပေဒမ်ားအရ အက်ဳိး 
ခံစားခြင့္ ရွိ/မရွိကို အမ်ားျပည္သူကသိလုိသျဖင့္ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္တြင္ ေမးခြန္းေမးျမန္းရန္ 
တင္ျပရျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း၊ မဲဆႏၵနယ္ေျမအတြင္းျဖစ္ပြားမႈကို ျပည္နယ္အဆင့္အေနျဖင့္ 
တင္ျပခြင့္မရဘဲ ယခုကဲ့သို႔ လႊဲေျပာင္းေမးရန္ လမ္းၫႊန္လာျခင္းမ်ဳိးမွာ လူထုအတြက္ အေျဖ 
မရွိသလုိ၊ လူထုအတြက္ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား၏ ႀကိဳးပမ္းေဆာင္ရြက္ေနမႈကို သိရွိ 
ႏုိင္မည္ မဟုတ္ေၾကာင္း ဦးစိုင္းလံုက ဆက္လက္ေျပာၾကားခဲ့သည္။ အလားတူ ေမးခြန္းမ်ဳိး 
ကိုပင္ ေမးျမန္းခြင့္မရခဲ့သည့္ အျခားျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ားလည္း ရွိခဲ့ 
ေၾကာင္း ဦးစိုင္းလံုက ေျပာၾကားခဲ့သည္။
(ကုိးကား-www.kanbawzatainews.com)

ရွမ္းလႊတ္ေတာ္တြင္  ျပည္တြင္းစစ္မီးအဆံုးသတ္ေရး  ေမးခြန္းမ်ား၊ 

တပ္မေတာ္ႏွင့္ပတ္သက္သည္မ်ား   ေမးျမန္းခြင့္မရဟုဆို

သတင္းတို
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၃)၊ အမွတ္-၇၂

ဇန္နဝါရီ ၂၈၊၂၀၁၉ 

 ျပည္ၿမိဳ႕ ေခတၱရာၿမိဳ႕ေတာ္ခန္းမတြင္ ဇန္နဝါရီ ၂၆ ရက္က ပဲခူး 
တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္၏ ေျမယာခြန္ဥပေဒမူၾကမ္းႏွင့္ ပတ္သက္ 
၍ ေဆြးေႏြးပြဲ က်င္းပခဲ့သည္။

အဆုိပါ ေဆြးေႏြးပြဲသည္ ေျမယာခြန္ဥပေဒမူၾကမ္းႏွင့္ ပတ္သက္ 
ၿပီး ျပည္သူ႔အသံၾကားနာသည့္ ေဆြးေႏြးပြဲျဖစ္ၿပီး ေခတ္ႏွင့္ေလ်ာ္ညီ 
ေသာ အခြန္ႏႈန္းမ်ားျဖစ္ရန္၊ ေျမယာခြန္ဥပေဒႏွင့္အညီ တိုင္းေဒသႀကီး 
အတြက္ ရသင့္ရထိုက္ေသာ အခြန္ရရန္ႏွင့္ ယင္းအခြန္ေငြမ်ားျဖင့္ 
ေဒသတြင္း ဖြံ႕ၿဖိဳးတိုးတက္ေရးေဆာင္ရြက္ရန္ ေဆြးေႏြးျခင္းျဖစ္ 
သည္။

''ေဆြးေႏြးပြဲရဲ႕ အႀကံျပဳခ်က္ေတြကို မွတ္တမ္္းတင္ထားမယ္။ 
ေကာ္မတီကေန ျပန္လည္သံုးသပ္ေဆြးေႏြးၿပီး အနီးစပ္ဆံုး လႊတ္ 
ေတာ္ပံုမွန္အစည္းအေဝးမွာ ဥပေဒျပင္ဆင္ခ်က္အဆိုေတြကို တင္ 
သြင္းမယ္။ ျပည္သူ႔ဆႏၵနဲ႔အညီျဖစ္တဲ့ ဥပေဒေကာင္းတစ္ရပ္ေပၚထြန္း 

ၿပီး အျမန္ဆံုး အတည္ျပဳျပ႒ာန္းႏုိင္ဖို႔ ေဆာင္ရြက္သြားမွာပါ""ဟု 
တရားဥပေဒစိုးမိုးေရးႏွင့္ ဥပေဒၾကမ္းေကာ္မတီမွ တုိင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးရဲလင္းႏုိင္က ဆုိသည္။

ယခင္က ေျမယာခြန္ေကာက္ခံရာတြင္ လယ္ေျမ၊ ယာေျမ၊ 
ဥယ်ာဥ္ၿခံေျမ၊ ကိုင္း/ကြၽန္း ေျမ၊ ဓနိေျမ၊ ေတာင္ယာေျမ၊ ၾကက္ေပါင္ 
ေစးေျမဟု ေျမအတန္းအစားအလိုက္ တစ္ဧကလွ်င္အမ်ားဆံုး ၂၂ 
က်ပ္သာ ရွိေသာ္လည္း ယခု ေျမယာခြန္ဥပေဒမူၾကမ္း၌ တစ္ဧက 
လွ်င္ အမ်ားဆံုး က်ပ္ ၃,၀၀၀ ရွိေၾကာင္း ေဆြးေႏြးပြဲတက္ေရာက္လာ 
သူ ျပည္ေဒသခံ အမ်ဳိးသားတစ္ဦးက ေျပာသည္။

ေဆြးေႏြးပြဲတြင္ လယ္ယာေျမပံုစံ ပိုင္ဆုိင္မႈမ်ားႏွင့္ပတ္သက္ၿပီး 
ေျမစာရင္းဌာနက ပူးေပါင္းေဆာင္ရြက္ရန္ ကိစၥရပ္မ်ား၊ ျဖစ္သင့္သည့္ 
အခြန္ႏႈန္းထားမ်ားကို အႀကံျပဳျခင္းႏွင့္ ေျမယာပိုင္ဆုိင္သူမ်ားက 
တိက်စြာ အခြန္ေဆာင္ရန္ အဓိကထား ေဆြးေႏြးခဲ့သည္။

(ကုိးကား-http://7daydaily.com)

ျပည္ၿမိဳ ႕တြင္   ေျမယာခြန္ဥပေဒမူၾကမ္းႏွင့္ပတ္သက္၍   ေဆြးေႏြးပြဲက်င္းပခဲ့

ဇန္နဝါရီ ၃၁၊ ၂၀၁၉

ကခ်င္ျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႔တြင္ လစ္ 
လပ္ေနသည့္ ၀န္ႀကီး ၃ ေနရာအတြက္ 
NLD ပါတီမွ  ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စား 
လွယ္ ၃ ဦး၏ အမည္စာရင္းကိုတင္သြင္း 
ရာတြင္ ဇန္နဝါရီ ၃၀ ရက္ေန႔ကက်င္းပေသာ 
ကခ်င္ျပည္နယ္ လႊတ္ေတာ္က ကန္႔ကြက္သူ 
မရွိ အတည္ျပဳလုိက္သည္။ 

စိုက္ပ်ဳိးေရးႏွင့္ ဆည္ေျမာင္းဝန္ႀကီးဌာန 
ဝန္ႀကီးအျဖစ္ ဦးေက်ာ္ေက်ာ္ဝင္းႏွင့္ သယံ 
ဇာတႏွင့္ သဘာဝပတ္ဝန္းက်င္ထိန္းသိမ္း 
ေရးဝန္ႀကီးဌာန ဝန္ႀကီးအျဖစ္ ဦးလဆိုင္းတို႔ 
ကို အသစ္ခန႔္အပ္တာဝန္ေပးခဲ့ၿပီး ကခ်င္ 
ျပည္နယ္လူမႈေရးဝန္ႀကီးဌာန ဝန္ႀကီးအျဖစ္ 
ကခ်င္ျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႕ စည္ပင္ယာေရး 
ဝန္ႀကီးဌာနဝန္ႀကီး ဦးေနဝင္းကို ေျပာင္းလဲ 
တာဝန္ေပးအပ္ခ့ဲသည္။ စည္ပင္သာယာေရး 
ဝန္ႀကီးအျဖစ္ ဦးေနာ္လီ(ခ)ဇေခါင္ခမ္းရယ္ 
ကို အသစ္ခန႔္အပ္ခဲ့သည္။ 

ဇန္နဝါရီ ၁၈ ရက္တြင္ ႏိုင္ငံေတာ္၏ 
အတိုင္ပင္ခံပုဂၢိဳလ္ ေဒၚေအာင္ဆန္းစုၾကည္ 
က ဖုန္းျဖင့္ဆက္သြယ္ကာ ကခ်င္ျပည္နယ္ 
ဝန္ႀကီးခ်ဳ ပ္ ေဒါက္တာခက္ေအာင္မွတစ္ဆင့္ 

စုိက္ပ်ဳ းိေရး၊ ေမြးျမဴေရးႏွင့္ဆည္ေျမာင္းဝန္ႀကီး 
ဦးျမသိန္း၊ လူမႈေရးဝန္ႀကီး ေဒါက္တာ 
သင္းလြင္ ၊ သယံဇာတႏွင့္ သဘာဝပတ္ဝန္း
က်င္ထိန္းသိမ္းေရးဝန္ႀကီး ဦးHလေအာင္ 
တို႔ တာဝန္မွႏုတ္ထြက္ေၾကာင္း အျမန္ဆုံး 
စာတင္ေပးရန္ ၫႊန္ၾကားခဲ့သည္ဟု သိရွိရ 
သည္။

ထို႔ေနာက္ စိုက္ပ်ဳိးေရး၊ ေမြးျမဴေရးႏွင့္ 
ဆည္ေျမာင္းဝန္ႀကီး ဦးျမသိန္း၊ လူမႈေရး 
ဝန္ႀကီး ေဒါက္တာသင္းလြင္တုိ႔က ႏုတ္ထြက္ 

စာတင္ခဲ့၍ ဇန္နဝါရီ ၂၂ ရက္တြင္ ႏိုင္ငံ 
ေတာ္သမၼတက ျပည္နယ္ဝန္ႀကီးရာထူးမ်ား 
မွ ႏုတ္ထြက္ခြင့္ေပးခဲ့သည္။ 

သယံဇာတႏွင့္ သဘာဝပတ္ဝန္းက်င္ 
ထိန္းသိမ္းေရးဝန္ႀကီး ဦးHလွေအာင္မွာ  
ၫႊန္ၾကားခ်က္အတိုင္း ႏုတ္ထြက္စာတင္ 
ျခင္းမရွိေသာ္လည္း ႏိုင္ငံေတာ္သမၼတက 
တာဝန္မွရပ္စဲခဲ့သည့္အတြက္ စုစုေပါင္း 
ဝန္ႀကီး ၃ ေနရာ လစ္လပ္ခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။ 
(ကိးုကား- https://myanmar.mmtimes.com/ www.rfa.org )

လစ္လပ္ေနသည့္ ဝန္ႀကီး  ၃  ဦးေနရာအတြက္  ခန္႕ထားမႈ  ကခ်င္လႊတ္ေတာ္  အတည္ျပဳ
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